
ZAPISNIK

sa 20. sjednice Turisti[kog vijeia Turistidke zajednice Grada Pule odriane 23. lipnja 2023 godine s

pocetkom u 10,00 sati u Turistickoj zajednici Pula.

Prisutni dlanovi Turistidkog vijeia: Filip Zoridii, Jasna Buii, Mladen Sirola, Aleksandar Suran te
Manuela Kraljevi6, Marija Stokovii, Reli Slonim i Boris Zgomba preko zoom platforme.

Opravdano odsutni dlanovi: Andi Vitasovii

Ostali prisutni: Sanja Cinkopan Korotaj iielena Latin

Predsjednik TZ Grada Pule, Filip Zoriiii pozdravlja prisutne i utvrduje da je prisutan dovoljan broj
dlanova za njezino odriavanje i donoienje pravovaljanih odluka.

Za sjednicu predlaie sljede6i dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s 19. sjednice Turistiikog vijeia,
2. Studija odriivosti razvoja turizma i prihvatnog kapaciteta juine lstre

3. Plan razvoja proizvoda tura na podrudju juine lstre

4. Zahtjevi,

5. Razno,

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Ad 1) Zapisnik sa 19. sjednice Turistidkog vijeda usvojen je jednoglasno,

Ad2) G. ZoriEii daje rijet direktorici TZ Sanji Cinkopan Korotaj koja predstavlja Studiju odriivosti
razvoja turizma i prihvatnog kapaciteta juine Istre.

Direktorica kroz prezentaciju uvodi dlanove vijeia u motive i rezultate provodenja ove Studije koju je

klaster juZne lstre zajednidki izradio. Studiju je izradio lnstitut za turizam izZagreba. Ovakva je studija

bitna za buduie projekte, dok brojke pokazuju da je u 2019. klaster juZne lstre imao najviSe noienja u

cijeloj lstri. Cilj je odrZivi razvitak i prihvatni kapaciteti kroz koje ie se dugorotno ostvariti kvaliteta.

Analiza postojeieg stanja ukazala je da s ukupno 27.828 kreveta u tendencijom daljnjeg rasta nema
jasne definicije privatnog smje5taja.

Pula u odnosu na klaster ima adekvatne prilaze gradu i turistidkim zonama, Zeljezniiki je promet

neadekvatan, a zralna luka pomalo ,,vra(a" brojke. Takoder, studija pokazuje da se slabo koristi javni

prijevoz.

Studija navodi i da nedostaju biciklistidke rute, luke za mega jahte da je komunalna infrastruktura i

gospodarenje otpadom te gubitak vode u odnosu na hrvatski prosjek izrazilo dobar... Zatim,
potrebno je valorizirati fortifikacijske objekte u Puli, nedostaje parkiraliSnih mjesta, nizak je udio
mladog i radnog sposobnog stanovni5tva te je prosjek odnosa turista naspram lokalnog stanovnistva

u Puli ispod prosjeka'J.:O,5(za FaZanu 1:3,5, Medulin 1:5,5).

Navodi se prevelika izgradenost obalne zone, ali nema ogranidenja u uvozu radne snage pa stoga

prihvatni kapacitet juZne lstre nije ozbiljno ugroien.

Prema scenariju odrZivog razvoja broj turista se u ,,Spici" ne bi trebao poveiati za vi5e od 25Yo , a u

9.mjvi5e od 40%. Ostale mjesece moie.

Jl treba obuzdati neprimjerenu izgradnju apartmana, poticati kori3tenje javnog prijevoza, poticati

uredenje parkiraliSta, zatim uvodenje inteligentnih transportnih sustava, uredenje rive i home porta

za cruisere, razvoj proizvoda u pred i post sezoni.



Napomena gradonafelnika je da grad upravo povedava javni prijevoz, pa je, zapravo, to viSe problem
okolnih opiina. Manuela Kraljevii smatra da je pulski zaljev preoptereien za home port jer nam se

moie dogoditi sto i Dubrovniku i ostalima, medutim gradonadelnik se nadovezuje da je to vanjska

strana lukobrana koja ie se urediti zajedno s rivom te se povuii EU sredstva. U Strategiji Ministarstva
prometa navodi se potreba za istim, ali biti ie ijavno savjetovanje na kojem se mogu dati primjedbe.

Studija odriivosti razvoja turizma i prihvatnog kapaciteta juine lstre je jednoglasno usvojena.

Ad 3) Direktorica nastavlja prezentacijom Plana razvoja tura na podrudju juZne lstre koju je takoder
izradio lnstitut za turizam iz Tagreba. Postavka je da svaki posjetitelj Zeli ne5to drugaEije. Cilj Plana

tura je osmiSljavanje trendova, odriivost destinacije te poticanje interesa gostiju. lstraZivanja
pokazuju da ima sve viSe individualnih gostiju te da ne postoji dovoljna ponuda tura. Prijedlozi tura:
gastro, povijesni, kultura i umjetnost, vjera i duhovnost, nepoznata Jl, zelena Jl te poznate osobe.
Time bi se promoviralo neito 5to nije bilo vidljivo.

Plan razvoja proizvoda tura na podrudju juZne lstre je jednoglasno usvojen.

Ad 4) Nakon pojedinatnog razmatranja prihvaieni su sljedeii zahtjevi:

1) ATI odobreno je 1.500,00 eura 3 kongresa: 40th DNSG, 4. hrvatski gerontoloSki kongres,

XX I I l. kongres hrvatskog d ruitva obiteljskih doktora.
2l Atletskom klubu Medulin odobreno je 300 EUR za odlazak lvana Slukana na Ultra Trail utrku

Mont Blanc.

3) Sanji Simeunovii Bajc i SKUC Pula odobreno je 1.000,00 eura za izloibu Akvatorij koja ie se

odriati u Novom Sadu i Beogradu.

4) Dreammaker Productions d.o.o. odobreno je 5.000,00 eura za program lnternational Sound

& Film Music Festival u Puli (Lord of the Rings)

5) Arheolo5kom muzeju lstre odobreno je 10.000,00 eura za projekt otvorenja Malog rimskog

kazaliSta, te 10.000,00 eura ekstra za Pulsko kulturno ljeto.
6) Maji Miljavac glazbenici odobreno je 300,00 eura za sudjelovanje na XXV|ll medunarodnom

Marco Polo festu na Korduli.

7l Castropola d.o.o. za organizaciju 16. Festivala djetje knjige Monte Librii odobreno je
1.400,00 eura

8) Hrvatskom dru5tvu za hitnu i internistidku intenzivnu medicinu Hrvatskog lijedniEkog zbora za

organizaciju Tjedna intenzivne medicine na Brijunima odobreno je L.000,00 eura
9) Za projekt gledanja finala nogometne utakmice Lige nacija Hrvatske nogometne

reprezentacije na Forumu u organizaciji Daniela Sponze odobreno je 1.500,00 eura.
L1l Za projekt ,,Prvih 20" u organizaciji Durdice Vorkapii i lve Leko za koji se traiilo 5.000€

zatraiiti ie se ispunjavanje obrasca programa kako bise do kraja evaluirao projekt.

Projekt Svjetskog atletskog prvenstva u Crossu ostavljen je po strani, obzirom da je traieni
iznos od 40.000,00 eura velik, a nisu specificirani troSkovi manifestacije. Tijekom narednog ie
se razdoblja dogovoriti prezentacija projekta predstavnicima vijeda kako bi se, potom,
odludilo o sponzoriranju.

Ad 5) Daljnje rasprave nije bilo.

Sjednica je zavrSena u 11,00 sati
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